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Protokół Nr XLVI/18 
SESJI RADY GMINY DĄBRÓWNO   

z dnia 24 kwietnia 2018 roku 

 
1. Otwarcie nastąpiło o godz. 1400, zamknięcie o godz. 1630. 

Na posiedzeniu podjęto 8 uchwał od Nr XLVI/281/18 do Nr XLVI/288/18. 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 do protokołu 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 do protokołu 

3. Piotr Zwaliński – Wójt Gminy Dąbrówno 

4. Dorota Szczurowska – Zastępca Wójta Gminy Dąbrówno 

5. Grażyna Halkiewicz – Sekretarz Gminy Dąbrówno 

6. Joanna Żarczyńska – Skarbnik Gminy Dąbrówno 

7. Marcin Ignatowski – Radca Prawny 

8. Danuta Marchlewska – Skarżąca 

9. Bogumiła Szczepańska - Skarżąca 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński powitał zebranych, odczytał 

proponowany porządek obrad. W posiedzeniu uczestniczyło 13 Radnych na 15 osobowy 

skład Rady, w związku z czym obrady były prawomocne.  

Następnie Przewodniczący Rady złożył następujące wnioski: 

• wprowadzenia w porządek obrad uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

gruntowej będącej w użytkowaniu wieczystym, położonej w miejscowości Dąbrówno, 

gmina Dąbrówno. 

Głosowanie:  

za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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• nieodczytywania uchwał, które zostały dostarczone Radnym we wcześniejszym 

terminie, zgodnie ze Statutem Gminy Dąbrówno.  

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie nieodczytywania uchwał. 

Głosowanie:  

za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówno na lata 2018 – 2030. 

b) zmian w budżecie gminy Dąbrówno na 2018 rok. 

c) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Dąbrówno. 

d) uchwalenia „Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy Dąbrówno”. 

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębu 

geodezyjnego Dąbrówno, gmina Dąbrówno. 

f) sprzedaży nieruchomości gminnych niezabudowanych, położonych w miejscowości 

Leszcz, gmina Dąbrówno, dz. nr 110, 113/1 

g) rozpatrzenia skarg na działalność Wójta Gminy Dąbrówno.  

h) sprzedaży nieruchomości gruntowej będącej w użytkowaniu wieczystym, położonej w 

miejscowości Dąbrówno, gmina Dąbrówno. 

4. Informacje Wójta Gminy: 

a) o pracy Wójta Gminy Dąbrówno w okresie międzysesyjnym, 

b) z wykonania uchwał. 

5. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

6. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 3a) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówno 

na lata 2018 – 2030. 
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Skarbnik Gminy Pani Joanna Żarczyńska przedstawiła zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówno na lata 2018 – 2030. Objaśnienia stanowią załącznik 

nr 4 do protokołu. 

Nie było uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XLVI/281/18 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 3b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrówno na 2018 r. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały informując o zmianach dokonanych                  

w budżecie gminy. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

Obrady opuściła Radna Pani Honorata Wolska. Zmiana składu Rady z 13 na 12 Radnych.  

Nie było uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XLVI/282/18 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 3c) w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dąbrówno. 

Na obrady powróciła Radna Pani Honorata Wolska. Zmiana składu Rady z 12 na 13 

Radnych. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że projekt uchwały związany jest z utworzeniem 

Punktu Przedszkolnego w Dąbrównie. W uchwale ustala się nową sieć publicznych innych 

form wychowania przedszkolnego – Punkt Przedszkolny w Dąbrównie.     

Nie było uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 
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Uchwała Nr XLVI/283/18 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 3d) w sprawie uchwalenia „Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym 

Gminy Dąbrówno”. 

Nastąpiła zmiana tytułu uchwały. Obecnie uchwała nosi nazwę „w sprawie 

aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Dąbrówno oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego”. 

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Janusz Szraga poinformował, że 

przedmiotem opracowania jest analiza dokumentów planistycznych sporządzanych na 

poziomie gminnym tj. obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego i Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

przestrzennego oraz nowoopracowywanych dokumentów planistycznych dla terenu Gminy 

Dąbrówno. Analiza ma na celu zweryfikowanie i uaktualnienie tych dokumentów, w związku 

ze zmianami przepisów prawnych.         

 Nie było uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XLVI/284/18 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 3e) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

części obrębu geodezyjnego Dąbrówno, gmina Dąbrówno. 

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Janusz Szraga poinformował, że celem 

uchwalenia planu jest poprawa funkcjonalności terenu. Dodał, że zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego dotyczą zmiany funkcji działki, stanowiącej własność 

gminną, która dzieli nieruchomości tej samej osoby fizycznej. Zatem, zmienia się funkcję 

drogową działki na teren zabudowy rekreacji indywidualnej i teren zieleni. Ponadto należy 

dodać, że w przypadku niedokonania zmiany funkcji nieruchomości, urządzenie drogi 

wymagałoby poniesienia dużych nakładów finansowych ze strony gminy.   

Nie było uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 
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 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XLVI/285/18 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 3f)  w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnych niezabudowanych, położonych w 

miejscowości Leszcz, gmina Dąbrówno, dz. nr 110, 113/1. 

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Janusz Szraga przedstawił nieruchomości, 

będące przedmiotem sprzedaży. Poinformował, że działki te oznaczone są w ewidencji 

gruntów jako drogi. W rzeczywistości drogi te są zagospodarowane przez właścicieli 

sąsiednich działek. Nie ma przeciwskazań do dokonania ich sprzedaży.  

  Nie było uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XLVI/286/18 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 3g)  w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Wójta Gminy Dąbrówno. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marek Zalewski poinformował o pracy 

komisji w dniu 17 kwietnia 2018 roku. Podczas posiedzenia rozpatrywano dwie skargi na 

bezczynność Wójta w zakresie braku działań dotyczących remontu drogi gminnej Elgnowo – 

Kolonia. Poinformował, że członkowie Komisji Rewizyjnej jednogłośnie opowiedzieli się za 

bezzasadnością skarg, gdyż niejednokrotnie podejmowano działania zmierzające do poprawy 

stanu omawianej drogi.  

 Radna Pani Genowefa Szczepańska dodała, że w roku bieżącym również 

postanowiono naprawić newralgiczne odcinki drogi. 

Wójt dodał, że postanowiono zorganizować spotkanie z rolnikami, którzy korzystają z 

omawianej drogi. Spotkanie będzie miało miejsce w dniu 16 maja br. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno zarządził głosowanie. 

Kto z Państwa Radnych uważa skargę, złożoną w dniu 26.03.2018r. na bezczynność  

Wójta Gminy Dąbrówno, w zakresie braku działań dotyczących remontu drogi gminnej 

Elgnowo – Kolonia za zasadną? 

Głosowanie: 



6 
 

 za – 0 głosów 

 przeciw – 11 głosów 

 wstrzymujących się – 2 głosy 

Radni większością głosów zadecydowali o bezzasadności pierwszej skargi.  

 

Kto z Państwa Radnych uważa skargę, złożoną w dniu 10.04.2018r. na bezczynność  

Wójta Gminy Dąbrówno, w zakresie braku działań dotyczących remontu drogi gminnej 

Elgnowo – Kolonia za zasadną? 

Głosowanie: 

za – 0 głosów 

przeciw – 11 głosów 

wstrzymujących się – 2 głosy  

Radni większością głosów zadecydowali o bezzasadności drugiej skargi.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno przystąpił do odczytania treści 

uchwały, po czym zarządził głosowanie nad jej przyjęciem.  

Głosowanie: 

za – 11 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 2 głosy 

Uchwała Nr XLVI/287/18 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Ad. 3h)  w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej będącej w użytkowaniu 

wieczystym, położonej w miejscowości Dąbrówno, gmina Dąbrówno.  

 Przewodniczący Komisji Budownictwa poinformował, że przedmiotem sprzedaży jest 

nieruchomość gruntowa zabudowana budynkiem dawnej piekarni, naprzeciwko cmentarza 

ewangelickiego w Dąbrównie. 

Nie było uwag. Przewodniczący przystąpił do odczytania treści uchwały, po czym 

zarządził głosowanie nad jej przyjęciem. 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 
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Uchwała Nr XLVI/288/18 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marek Zalewski poinformował, że skarga w 

przedmiocie rozpatrzenia wniosku o wydanie zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 

złożona w dniu 29.03.2018r. nie została rozpatrzona przez komisję. Poinformował, że 

Skarżąca wystosowała pisemną prośbę o wyznaczenie nowego terminu rozpatrzenia skargi. 

W piśmie wskazała na niemożność uczestniczenia w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej z 

powodu problemów zdrowotnych. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił się do 

Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówno z wnioskiem o przesunięcie rozpatrzenie skargi 

do 15 czerwca br. 

 Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4. Informacje Wójta Gminy o pracy Wójta Gminy Dąbrówno w okresie 

międzysesyjnym i z wykonania uchwał. 

Radni zadawali pytania Wójtowi Gminy Dąbrówno w związku z przedłożoną, we 

wcześniejszym terminie, informacją o pracy Wójta Gminy Dąbrówno. Informacja stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. Pytania dotyczyły celów spotkań, liczby zatrudnianych 

pracowników z tytułu robót publicznych i prac interwencyjnych, podpisanej umowy na 

wykonanie boiska wielofunkcyjnego w Elgnowie, etapu realizacji budowy boiska w 

Marwałdzie.  

W czasie trwania dyskusji, Wójt nawiązał do tematu liczby zatrudnianych 

pracowników z refundacją kosztów na wynagrodzenie z Powiatowego Urzędu Pracy. 

Poinformował, że gmina zatrudniła tylko 2 osoby na prace interwencyjne na okres 6 miesięcy, 

ponieważ tylko tyle miejsc pracy zostało przydzielonych decyzją Powiatowej Rady Rynku 

Pracy w Ostródzie. Wójt przypomniał, że Rada Gminy w Dąbrównie w roku 2014 

desygnowała kandydaturę Pana Tadeusza Błaszkiewicza na przedstawiciela w Powiatowej 

Radzie Rynku Pracy. Reprezentant Gminy sporadycznie uczestniczył w posiedzeniach Rady. 

Obecnie, Powiatowa Rada Rynku Pracy, nie posiada członka reprezentującego Gminę 



8 
 

Dąbrówno, w związku z wygaśnięciem jej kadencji  i wyborem nowych członków Rady. Wójt 

poinformował, że Gmina nie otrzymała informacji/zaproszenia o możliwości powołania 

przedstawiciela gminy do Rady.  

Radny Pan Zalewski zwrócił się do Wójta i powiedział, że z wszystkich wypowiedzi 

wynika, że Pan Błaszkiewicz ponosi winę za tak małą liczbę miejsc pracy w ramach robót 

publicznych i prac interwencyjnych. 

Wójt odpowiedział, że nie obarcza winą Pana Tadeusza Błaszkiewicza. Dodał, że 

zwrócił tylko uwagę, aby wszelkie decyzje, m.in. związane z powoływaniem przedstawicieli 

gminy do rad, związków itp., były podejmowane z rozsądkiem.   

Zastępca Wójta zaproponowała Radnym skierowanie pisma do Powiatowej Rady 

Rynku Pracy w Ostródzie z prośbą o rozważenie możliwości włączenia przedstawiciela 

Gminy Dąbrówno do składu Powiatowej Rady Rynku Pracy. 

Radny Pan Marek Zalewski zadał pytanie Wójtowi, czy straż otrzyma wnioskowane 

środki pieniężne w wysokości 4500,00 zł?  

Wójt odpowiedział, że straż zwróciła się z wnioskiem o przeznaczenie 4500,00 zł na 

zakup umundurowania specjalistycznego (3 kompletów), w których wyłącznie mogą brać 

udział w realizowanych szkoleniach i kursach. Poinformował, że umundurowanie zostanie 

zakupione, z chwilą otrzymania środków pieniężnych ze sprzedaży wozu strażackiego. 

Ponadto Gmina zwróci się do Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostródzie 

z wnioskiem o dofinansowanie zakupu umundurowania. 

Wójt przypomniał, że wszystkie jednostki straży pożarnej do 15 maja br. powinny złożyć 

fiszki projektowe z zapotrzebowaniem na sprzęt do jednostek. Dodał, że jeżeli będzie 

możliwość zakupienia umundurowania specjalistycznego to zostaną one zakupione. 

Obrady opuścił Radny Pan  Janusz Szraga. Zmiana składu Rady z 13 na 12 Radnych. 

 

Ad.  5.  Przyjęcie protokołu XLV Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 11 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Protokół XLV Sesji Rady Gminy Dąbrówno został przyjęty większością głosów.   

 

Ad. 6. Interpretacje i wnioski Radnych. 

 Radni nie zgłosili żadnych interpretacji i wniosków.  
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Ad. 7. Sprawy różne.  

Na obrady powrócił Radny Pan Janusz Szraga. Zmiana składu Rady z 12 na 13 

Radnych. 

Radny Pan Piotr Sztymelski zapytał o wznowienie projektu budowy boiska w 

Marwałdzie. 

Zastępca Wójta poinformowała, że Gmina złożyła wnioski do Ministerstwa Sportu i 

Turystyki na dofinansowanie budowy obiektu przyszkolnego w Marwałdzie, a także 

modernizację istniejącego boiska w Dąbrównie.  Dodała, że projekt boiska w Marwałdzie 

został częściowo zmieniony. Zaprojektowane zostało oświetlenie boiska. Zmiana ta daje 

możliwość otrzymania większej ilości punktów, decydujących o przyznaniu dofinansowania. 

Poinformowała, że gmina złożyła wniosek o pozwolenie na budowę do Starostwa 

Powiatowego w Ostródzie. W trakcie analizowania dokumentów, okazało się, że część 

działki, na której powstanie boisko, jest działką rolną. Gmina jest w trakcie zmiany 

klasyfikacji gruntów.  

Wniosek o dofinansowanie budowy boiska w Marwałdzie jest w trakcie oceniania przez 

Ministerstwo Sportu i Turystyki.  

 Następnie Radny Pan Piotr Sztymelski zapytał o wnioski złożone na wyposażenie 

pracowni komputerowych w szkołach, m.in. w szkole w Marwałdzie.  

 Zastępca Wójta poinformowała, że zostały złożone 3 wnioski na dofinansowanie 

wyposażenia szkolnych pracowni komputerowych: w Marwałdzie, Elgnowie i Dąbrównie. 

Zostały ocenione pod względem formalnym. Rozstrzygnięcie konkursu jest zaplanowane na 

sierpień br.   

 Kontynuując Radny zapytał o świetlicę w Osiekowie. 

 Zastępca Wójta wyjaśniła, że Gmina jest na etapie uzgodnień ze Starostwem 

Powiatowym w Ostródzie. Gmina została wezwana do usunięcia kabla telekomunikacyjnego, 

który został zamontowany na działce. Dodała, że czynność ta jest w trakcie realizacji. 

Inwestycja zostanie wykonana, po uzyskaniu pozwolenia na budowę. Środki pieniężne na ten 

cel są zabezpieczone w budżecie gminy.  

Sołtys Elgnowa Pani Jadwiga Jarzembowska zapytała Wójta, czy można realizować 

fundusz sołecki? 

Wójt poprosił, aby sołectwa, ze względu na realizacje 3 dużych inwestycji przez 

gminę, ograniczyły się do niedużych zakupów, np. paliwa, przedmiotów niezbędnych do prac 

porządkowych itp. 
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Radny Pan Michał Mielczarek odniósł się do słów Wójta i powiedział, że bieżąca 

sytuacja przypomina tę z poprzedniego roku. Wtedy, to fundusz sołecki został wstrzymany i 

niektóre sołectwa nie miały możliwości jego wykorzystania. Zapytał, czy sołectwa, które w 

tamtym roku nie wykorzystały funduszu sołeckiego będą miały pierwszeństwo jego 

wydatkowania w bieżącym roku? 

Wójt poinformował, że fundusz sołecki musi być wydatkowany stopniowo, nie można 

wydać wszystkich środków z funduszu sołeckiego w I kwartale roku. Dodał, że kwartalnie do 

budżetu gminy wpływają środki pieniężne w wysokości ok 250 tys. zł, więc należy 

rozplanować wydatki, również z uwzględnieniem zobowiązań wobec wykonawców, którzy 

realizują gminne projekty.  

Zastępca Wójta dodała, że Gmina stara się aplikować o środki z zewnątrz, aby 

wydatkowanie z funduszu sołeckiego było jak najefektywniejsze. Przykładem jest złożony 

wniosek na dofinansowanie siłowni zewnętrznej dla Sołectwa Lewałd Wielki z programu 

„Małe granty sołeckie”. 

Wójt wyjaśnił, dlaczego został złożony tylko jeden wniosek dla tego konkretnego 

sołectwa. Wymogiem uzyskania wsparcia jest posiadanie planu odnowy miejscowości. Takie 

plany na terenie Gminy Dąbrówno posiadają 3 miejscowości, tj.: Samin, Dąbrówno i Lewałd 

Wielki. Gmina zdecydowała o złożeniu wniosku na dofinansowanie siłowni zewnętrznej w 

Lewałdzie Wielkim, ponieważ miejscowość ta ma opracowany plan odnowy, a także siłownia 

zewnętrzna była zaplanowana w budżecie gminy jako realizacja inwestycji ze środków 

funduszu sołeckiego. 

Sołtys Elgnowa Pani Jadwiga Jarzembowska wraz z mieszkanką Elgnowa poprosiły o 

ponowne zamontowanie hydrantu, który dawniej był usytuowany przy drodze Elgnowo – 

Kolonia.  

 Zastępca Wójta poinformowała o wykonanych pracach porządkowych na Rybaczówce 

w Dąbrównie i przy jeziorze Piekiełko w Saminie. Obecnie prace zostały wstrzymane, 

ponieważ stowarzyszenia nie podpisały umów z Urzędem Marszałkowskim w Olsztynie. 

Najprawdopodobniej umowy zostaną podpisane na początku czerwca br.  

Sołtys Okrągłego Pan Janusz Kowalczyk zwrócił się z prośbą dotyczącą usytuowania 

dodatkowych znaków informacyjnych z numeracją domów pod znakami informacyjnymi z 

nazwą miejscowości. Dodał, że rozległe rozmieszczenie nieruchomości w Okrągłym stanowi 

utrudnienie dla służb ratowniczych, czy firm przewozowych.  

Mieszkanka Elgnowa poruszyła temat pomocy żywnościowej. Zapytała, dlaczego inne 

gminy, np. Gmina Ostróda, Gmina Lubawa, mają przyznawane dary żywnościowe co 

miesiąc, a Gmina Dąbrówno tak rzadko? 
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Wójt odpowiedział, że dary są przeznaczone dla mieszkańców. Gmina użycza 

pomieszczenia do składowana żywności w budynku przy straży w Dąbrównie. Omawiana 

akcja jest organizowana 2 razy w roku. Z pomocy korzystają podopieczni GOPS w 

Dąbrównie. Wójt nie rozdziela żywności, program „Pomoc żywnościowa” obsługuje GOPS.  

Następnie podjęto dyskusję na temat szacowania szkód.  

 

Po zakończonej dyskusji i wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył 

posiedzenie XLVI Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

    Protokółowała:       Zatwierdził: 

 Marta Dembkowska           PRZEWODNICZĄCY RADY  

     GMINY DĄBRÓWNO 

      /-/Andrzej Krzemiński 

 

 

 

 


